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Introduction 

ALL your past and / or current HKDSE Examination results (including 

Aegrotat Certificates as applicable) will be obtained from the Hong Kong 

Examinations and Assessment Authority (HKEAA) by the JUPAS Office, 

the 9 JUPAS participating-institutions and the SSSDP institutions (the 

Institutions), provided that you have used the same HKID card number to 

register your JUPAS account and your HKDSE Examinations. 

 

You should complete the following via your JUPAS account upon 

receiving the email and SMS notification from the JUPAS Office:  

• Check and confirm whether the HKDSE Examination years obtained 

by the JUPAS Office and the Institutions is correct ; and 

• Report any missing HKDSE Examination years. 

 

Your application may be disadvantaged if the Institutions cannot review 

all your HKDSE Examination results. 

 

If you fail to do so, you will no longer be able to access the information 

contained in “My Application” in your JUPAS account. 

 

If you wish to find out more details about the past and / or current 

HKDSE Examination results, please visit the section of “HKDSE 

Examination Results” on the JUPAS website. 

 

Should there be any inconsistency or ambiguity between the English 

version and the Chinese version, the English version shall prevail. 

簡介 

「大學聯招處」（本處）、9 所「大學聯招辦法」參與院校及 SSSDP「資

助計劃」院校（院校）會以你建立「大學聯招辦法」帳戶的香港身份證號

碼向香港考試及評核局（香港考評局）索取你所有往屆及／或應屆香港中

學文憑考試成績（包括成績評審證明書）。 

 

當收到本處的電郵及 SMS 通知，你需於「大學聯招辦法」帳戶： 

 

• 查閱及確認本處及院校向香港考評局索取的考試年份紀錄是否正確無

誤；及 

• 呈報任何遺漏的香港中學文憑考試年份。 

 

如院校未能查閱你所有的香港中學文憑考試成績，你的申請或會因此而受

影響。 

 

如你未完成上述程序，你將無法存取「大學聯招辦法」帳戶內「My 

Application」的資料。 
 

如果你想了解更多關於往屆及／或應屆香港中學文憑考試成績的資訊，請

瀏覽「大學聯招辦法」網站的「香港中學文憑考試成績」部分。 

 

此中文版本為英文版本譯本，如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之

處，概以英文版本為準。 

  

Last updated on 13 December 2024 

於 2024 年 12 月 13 日更新 

 

 

https://www.jupas.edu.hk/en/application-procedures-information/application-procedures/hkdse-examination-results/
https://www.jupas.edu.hk/en/application-procedures-information/application-procedures/hkdse-examination-results/
https://www.jupas.edu.hk/tc/application-procedures-information/application-procedures/hkdse-examination-results/


1.5 View and Confirm My HKDSE Examination Year(s)  

1.5 查閱及確認我的香港中學文憑考試年份 

© 2024 JUPAS All rights reserved   Page 2 / 8 

Flowchart of View and Confirm My HKDSE Examination Year(s) 

查閱及確認我的香港中學文憑考試年份流程圖 
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Check My HKDSE Examination Year(s) 查閱我的香港中學文憑考試年份 

   

1. Check the HKDSE Examination year(s) obtained from the HKEAA on the 

homepage of JUPAS account. 

在「大學聯招辦法」帳戶首頁查閱從香港考評局索取的香港中學文憑考試年份

紀錄。 

 

2. Check carefully the record to ensure it is correct. 

細心檢視紀錄是否正確無誤。 

 

 

 
  

 

  



1.5 View and Confirm My HKDSE Examination Year(s)  

1.5 查閱及確認我的香港中學文憑考試年份 

© 2024 JUPAS All rights reserved   Page 4 / 8 

Confirm My HKDSE Examination Year(s) 確認我的香港中學文憑考試年份 

  

1. If the record is correct, choose “Yes”. 

如紀錄正確，選擇「Yes」。 

 

 

 

 

 

2. Click “Submit”.  

按「Submit」。 

 

 

 

 

3. Your HKDSE Examination Year(s) has been confirmed successfully.  You will 

also receive a confirmation email. 

你已成功確認你的香港中學文憑考試年份，其後亦會收到確認電郵。 
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Report Incorrect HKDSE Examination Year(s) Record 呈報不正確的香港中學文憑考試年份記錄 

  

1. If the record is incorrect, choose “No”. 

如紀錄有誤，選擇「No」。 

 

 

 

 

2. Answer the following question(s) to report any missing HKDSE Examination 

year(s) / whether you have withdrawn the current HKDSE Examination (if 

applicable). 

回答所示問題以呈報遺漏的香港中學文憑考試年份／有否退出應屆香港中學文

憑考試（如適用）。 
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(This step is only applicable to applicants who wish to report missing HKDSE Examination year(s)) 

（此步驟只適用於希望呈報遺漏的香港中學文憑考試年份的申請人） 

  

 

 

 

 

 

Click the “Add button ” to report the missing HKDSE Examination year(s). 

按「新增鍵 」呈報遺漏的香港中學文憑考試年份。 

 

Upload copies of supporting document(s) for the missing HKDSE Examination 

year(s) record and the registered identity document. 

The file MUST be in PDF, JPG / JPEG or PNG format with a maximum file size 

of 4MB. 

上載有關你遺漏的香港中學文憑考試年份記錄的證明文件及其登記用的身份證

明文件副本。 

上載的檔案必須為不大於 4MB 的 PDF、JPG／JPEG 或 PNG 格式。 

 

Read carefully and tick all boxes to indicate your agreement and consent. 

細心閱讀及於所有方格加上勾號以表示同意及接納有關聲明。 

  



1.5 View and Confirm My HKDSE Examination Year(s)  

1.5 查閱及確認我的香港中學文憑考試年份 

© 2024 JUPAS All rights reserved   Page 7 / 8 

3. Click “Submit”. 

按「Submit」。 

 

 

 

4. Your incorrect HKDSE Examination year(s) record has been reported 

successfully.  You will also receive a confirmation email. 

你已成功呈報不正確的香港中學文憑考試年份記錄，其後亦會收到確認電郵。 
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View Confirmed HKDSE Examination Year(s) 查閱已確認的香港中學文憑考試年份 

  

1. Click “My Application” and then click “My HKDSE Examination Year(s)”. 

按「My Application」，然後按「My HKDSE Examination Year(s)」。 

 

2. Check the year(s) of HKDSE Examination results the JUPAS Office and the 

Institutions obtained and / or to be obtained from the HKEAA on this page. 

於此頁面查閱本處及院校從香港考評局已索取及／或將索取的香港中學文憑考

試成績的年份。 
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